
Authorisation for Submission of Application Form for Qualifications Assessment and/or Collection of 
Report for Qualifications Assessment 
 
I, __________________________________ (Name of applicant), holder of *identity card/passport number 
_______________________, hereby authorise *Mr/Ms __________________________, holder of *identity card/passport 

number ________________________ (1), owner of email account _____________________ _______： 

□  to submit my “Application Form for Qualifications Assessment” and the required documents via QA i-Portal. 
□ to collect my Report for Qualifications Assessment (either in person or by electronic means)#. 
 

 
Signature of the applicant(2)  ____________________________________ 
 
Date ____________________________________ 
 
Insert a “” in the appropriate box  

 
* Delete where inappropriate 
# Unless approved by HKCAAVQ, normally Report for Qualifications Assessment would only be mailed to the address stated in Application Form.  
 

 
遞交學歷評估申請表格及/或領取學歷評估報告授權書 

 
 

本人 ________________________ （申請人姓名），*身份證/護照號碼 _________________________ 持有人， 

現授權 _______________________*先生/女士 *身份證/護照號碼 ________________________ 持有人(1)， 

________________________之電郵戶口擁有人： 

□   使用學歷評估服務平台遞交本人之「學歷評估申請表格」及所需文件。 
 

□ 領取本人之學歷評估報告(不論親身或透過電子方式)#。 
 
 
申請人簽署(2)           ____________________________________ 
 

 
日期 ____________________________________ 
 
請在適當的空格中加上「」號 

 
* 請將不適用者刪去 
# 除非本局批准，一般情況下學歷評估報告只會郵寄至申請表上填寫的地址   
 
 
Notes 附註： 
(1) Please attach a copy of identity card or passport of authorised person. 

請附上獲受權人的身份證或護照副本。 
 

(2)        The signature of this authorisation must be the same as that signed by the applicant in the Declaration. 
在本授權書的簽名式樣必須和聲明書上的相同。 
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